
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 7. september 2022

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Samrådsspørgsmål Q
Vil ministeren forklare, hvorfor de aftalte støjmålinger af F16 flyenes støjbelastning af 
beboelsesområderne ved Flyvestation Skrydstrup endnu ikke er foretaget samt redegøre 
for, hvornår de aftalte støjmålinger af F16 flyenes støjbelastning vil finde sted?

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand
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